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BR.0002.5.2015      Nowa Sól, 23 stycznia 2015r. 
 
 

Protokół Nr 5/2015 
z V sesji Rady Powiatu Nowosolskiego  

z dnia 23 stycznia 2015r. 
 

 
 V Sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącą Rady 
Powiatu Nowosolskiego na podstawie art.15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r o 
samorządzie powiatowym (tekst jednolity: Dz. U z 2013 poz. 595 z poźn. zm.). W sesji 
uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście na podstawie załączonej listy obecności- załącznik 
nr 1. 
 O godz. 900 Przewodnicząca otworzyła obrady i na podstawie listy obecności 
stwierdziła, iż w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca poinformowała, iż do grona Radnych dołączyły dwie radne które 
objęły mandaty radnych Powiatu Nowosolskiego. W związku z tym złożą ślubowanie, będące 
warunkiem umożliwiającym sprawowanie mandatu. 

Przewodnicząca obrad wyjaśniła zasady złożenia ślubowania. Następnie odczytała 
tekst ślubowania następującej treści „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, 
ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie uczciwie, mając  
na uwadze dobro powiatu i jego mieszkańców.” a radna Aleksandra Kochańska i radna 
Sylwia Wojtasik odpowiedziały po kolei „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”’. 
 Po przeprowadzeniu ślubowania, Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek obrad 
zwracając się z zapytaniem do radnych, czy do przedstawionego porządku obrad wnoszą 
jakieś wnioski i uwagi. Wobec ich braku Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż porządek 
obrad został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie V- zwyczajnej sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
2. Złożenie ślubowania przez Radnych Powiatu Nowosolskiego 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu 

Nowosolskiego - numer druku – 0520/9/2015/R. 
5. Wnioski i interpelacje radnych. 
6. Przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 

sesjami Rady Powiatu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego  

na rok 2015 – numer druku – 0520/10a/2015/R – z autopoprawką. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2015-2027 – numer druku – 0520/11a/2015/R – z 
autopoprawką. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowosolskiego – 
numer druku – 0520/14/2015/R. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Nowosolskiego – numer druku – 0520/15/2015/R; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Ochrony Zdrowia i 
Pomocy Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego - numer druku – 0520/16/2015/R. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury, 
Turystyki i Sportu Rady Powiatu Nowosolskiego - numer druku – 0520/17/2015/R. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej 
Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nowej Soli - numer druku – 0520/18/2015/R. 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Nowosolskiego za 2014 r. 

15. Przyjęcie protokołów z: 
- I sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 1 grudnia 2014r., 
- II – Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 9 grudnia 2014 r., 
- III – Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 16 grudnia 2014r., 
- IV sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 29 grudnia 2014 r. 

16. Sprawy różne. 
17. Zamknięcie sesji. 
 

 
Ad.4. 

Przewodnicząca obrad poprosiła o zgłaszanie kandydatur radnych do Komisji 
Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnych wyborów na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu 
Nowosolskiego, a także przypomniała, iż radni kandydujący do pracy w komisji nie mogą 
kandydować w wyborach na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 

Radny Mirosław Olejniczak, w imieniu radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego  
do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosił radną Teresę Kaczmarek oraz radnego Henryka 
Jatczaka. 

Radny Jarosław Suski, w imieniu koalicji KWW Wadim Tyszkiewicz, radnych Prawa 
i Sprawiedliwości, radnej Łucji Wojewódzkiej do pracy w komisji zgłosił radnych:  Jarosława 
Intka, Andrzeja Delę oraz Ryszarda Szablowskiego. 

Wszyscy radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
Wobec powyższego Przewodnicząca obrad zamknęła listę kandydatów i poddała pod 

głosowanie Rady skład komisji.  
Rada Powiatu 19 głosami „za” przy 0 „przeciw” oraz 1 „wstrzymującym się „ 

powołała Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia tajnych wyborów na 
Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nowosolskiego. 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się 
komisji. 

Po przerwie: 
Przewodnicząca obrad poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących 

Rady Powiatu. 
Radny Przemysław Ficner w imieniu koalicji radnych KWW Wadim Tyszkiewicz, 

radnych Prawa i Sprawiedliwości, radnej Łucji Wojewódzkiej na Wiceprzewodniczących 
Rady Powiatu Nowosolskiego zgłosił następujących kandydatów: 

- radnego Grzegorza Zwarycza – absolwenta Uniwersytetu Zielonogórskiego, byłego 
radnego Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku, byłego członka Komisji Budżetu  
i Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego w Nowym Miasteczku, obecnego 
Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz p. Jarosława 
Suskiego, byłego Przewodniczącego Rady Powiatu, wieloletniego radnego, nauczyciela 
języka polskiego, byłego Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu. 

Radny Mirosław Olejniczak w imieniu radnych klubu PSL jako kandydatów na 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zgłosił p. Jolantę Wiśniewska wieloletniego pracownika 
służby zdrowia z doświadczeniem samorządowym oraz p. Andrzeja Ziarka wieloletniego 
radnego powiatowego, byłego Przewodniczącego Rady Powiatu. 
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Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Wobec powyższego, 
Przewodnicząca obrad zamknęła listę kandydatów i poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej Jarosława Intka o przedstawienie zasad głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, iż każdy z radnych ma dwa 
głosy. Głos jest ważny, jeśli głosujący wskaże jedną lub dwie osoby. Wskazanie więcej  niż 
dwie osoby lub niewskazanie żadnej osoby powoduje nieważność głosu. 

Wobec braku pytań odnośnie zasad głosowania, Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż 
zasady głosowania zostały przyjęte i ogłosiła 10 minut przerwy. 

 
Po przerwie. 
 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jarosław Intek jeszcze raz przypomniał  
o zasadach głosowania, po czym radni wyczytywani przez Przewodniczącego Komisji,  
w kolejności alfabetycznej odbierali karty do głosowania i za parawanem dokonywali 
wyboru, a następnie wrzucali karty do urny.   
 Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego, Przewodniczący Komisji 
Skrutacyjnej poinformował, że przygotowano 21 kart do głosowania, ale ze względu na 
nieobecność radnego p. Sławomira Drozdka jedna karta zostaje zniszczona.  
 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 10 minut przerwy w celu obliczenia głosów i podania 
wyników głosowania. 
 

O godzinie 10.30 Przewodnicząca obrad wznowiła obrady i poprosiła 
Przewodniczącego Komisji o odczytanie protokołu z wyborów Przewodniczącego Rady 
Powiatu Nowosolskiego. 
 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Jarosław Intek odczytał protokół  
z wyborów Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nowosolskiego (Protokół Komisji 
Skrutacyjnej nr 1 wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu). 
 Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu tajnym kandydaci otrzymali 
następującą liczbę głosów: 

1. Jarosław Suski – głosów 10, 
2. Jolanta Wiśniewska - głosów 10, 
3. Andrzej Ziarek – 12 głosów, 
4. Grzegorz Zwarycz - 8 głosów. 

 
Ponieważ radni: Jarosław Suski oraz Jolanta Wiśniewska otrzymali taką samą ilość 

głosów, zachodzi potrzeba przeprowadzenia głosowania pomiędzy tymi dwoma kandydatami. 
W związku z tym, Przewodnicząca obrad zarządziła 10 minut przerwy i poprosiła 

Komisję o przygotowanie kart do głosowania. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jarosław Intek zapoznał radnych z zasadami 

głosowania, po czym radni wyczytywani przez Przewodniczącego Komisji,  
w kolejności alfabetycznej odbierali karty do głosowania i za parawanem dokonywali 
wyboru, a następnie wrzucali karty do urny.   
 Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego, Przewodniczący Komisji 
Skrutacyjnej poinformował, że przygotowano 21 kart do głosowania, ale ze względu na 
nieobecność radnego p. Sławomira Drozdka jedna karta zostaje zniszczona.  
 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 10 minut przerwy w celu obliczenia głosów i podania 
wyników głosowania. 
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Po przerwie: 
Przewodnicząca obrad wznowiła obrady i poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyborów Przewodniczącego Rady Powiatu 
Nowosolskiego. 
 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Jarosław Intek odczytał protokół  
z wyborów Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nowosolskiego (Protokół Komisji 
Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
 Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu tajnym kandydaci otrzymali 
następującą liczbę głosów: 

Jarosław Suski – 8 głosów „za”, „przeciw” 0 i 1 „wstrzymujący się”,  
Jolanta Wiśniewska – 9 głosów „za”, „przeciw” 0 i 1 „wstrzymujący się” 
W związku z tym, że największą liczbę w głosowaniach otrzymali Jolanta Wiśniewska 

i Andrzej Ziarek,  zostali wybrani na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nowosolskiego. 
Następnie Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nowosolskiego pod głosowanie. Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Głosowanie: 
za: 11, 
przeciw: 0 
wstrzymało się: 3 

Uchwała Nr V/13/2015 – załącznik nr 5 
Ad.5. 
 
Radni zgłosili następujące wnioski: 

Radny Henryk Jatczak zgłosił wniosek na piśmie, które stanowi załącznik nr 6  
do niniejszego protokołu. 

Radny Mirosław Olejniczak zgłosił wniosek do protokołu o następującej treści: 
„Mam wniosek do p. Starosty. Z artykułu, który ukazał się w jednym z lokalnych pism, 
dowiedziałem się, że do Starostwa Powiatowego w dniu1 5 stycznia 2015 r. wpłynęło pismo  
z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego, chciałbym poznać treść.” 
 
Ad.6. 

Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami Rady Powiatu – załącznik nr 7. 

Radny Mirosław Olejniczak zgłosił wniosek aby sprawozdanie z działalności Zarząd 
Powiatu było przedkładane radnym na piśmie  wraz z materiałami na sesję. 
 
Ad.7. 

Projekt uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na rok 2015 przedstawiła 
Skarbnik Powiatu Ewa Matyla. Projekt uchwały wraz z autopoprawką stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu. 
Opinie komisji: 
Komisja Rewizyjna nie opiniowała projektu uchwały, 
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 
załącznik nr 9 
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Dyskusja. 

Pierwszy głos w dyskusji zabrał radny Zygmunt Muszyński, który podziękował 
Skarbnik Powiatu za bardzo rzetelne i przejrzyste  opracowanie projektu uchwały budżetowej 
na rok 2015. Wskazał, że w projekcie budżetu na rok 2015 jest zaplanowana kwota 100.000 
zł. na działalność spółek wodnych. Jest to bardzo korzystne rozwiązanie, że Zarząd po  
2010 r., przywrócił działalność tych spółek i zaplanował środki na ich dofinansowanie. 

Radny jednak z niepokojem obserwuje niedoinwestowanie gmin z terenu powiatu, a 
dotowanie zadań gminy Nowa Sól - Miasto takich jak: transport zbiorowy, zadanie 
prowadzenia biblioteki powiatowej, czy przeznaczenie środków na remonty dróg w mieście 
Nowa Sól, bez uwzględnienia pozostałych gmin. Na terenie Gminy Kożuchów jako drugiej 
pod względem wielkości, znajduje się wiele zabytków, które wymagają dofinansowania w ich 
utrzymaniu. Takie działanie w przekonaniu radnego jest niesprawiedliwe. 

Radny Józef Giemza również stwierdził, iż Skarbnik przekazała bardzo obszerne 
wyjaśnienia odnośnie budżetu, jest tym usatysfakcjonowany a wszelkie poprawki będą 
nanoszone w ciągu roku budżetowego. 

Radny Mirosław Olejniczak oświadczył, iż jako członek komisji edukacji  pozytywnie 
zaopiniował projekt budżetu, co nie oznacza, że zgadza się z koncepcją, która się w tym 
budżecie znalazła. W ocenie radnego w latach ubiegłych Powiat podpisał bardzo niekorzystną 
umowę z gminą Nowa Sól – Miasto, dotyczącą dofinansowania prowadzenia zadania 
powiatowego – biblioteka powiatowa. Niekorzystna jest wysokość i kształt umowy, która 
rokrocznie nakłada na powiat coraz większe zobowiązania aż do osiągnięcia poziomu 10% 
kosztów utrzymania biblioteki, Na ten rok przewiduje się 117.000 zł. W budżecie powiatu jest 
to bardzo znacząca kwota. Radny uważa, że Powiat nie stać na takie wysokie 
dofinansowywanie. 

W związku z tym, iż w poprzedniej kadencji Starosta Józef Suszyński poinformował 
radę, że podjął próbę renegocjonowania tego porozumienia. Niestety bez efektów, ponieważ 
Wiceprezydent Jacek Milewski odmówił jej renegocjonowania. W związku z tym radny 
Olejniczak zwraca się z wnioskiem aby powrócić do tematu, ponieważ powiat nie stać  
na takie działanie przy wykazywanych problemach z finansowaniem istotnych zadań  
z zakresu edukacji. 

Druga sprawa, to porozumienie międzygminne z udziałem Powiatu w zakresie 
komunikacji. O ile 200.000 tys. zł, które przez 3 lata Powiat będzie na ten cel przekazywał 
gminie miejskiej Nowa Sól nie budziłoby aż takich kontrowersji, bo umowa jest zawarta na 
czas określony i jej zerwanie jest nie do wyegzekwowania ale chodzi o to aby w myśl 
solidaryzmu międzygminnego, kwota ta została rozłożona proporcjonalnie miedzy podmioty, 
które zawarły porozumienie w sprawie komunikacji, to może wtedy Powiat wywiązałby się ze 
swojej roli koordynatora tego typu przedsięwzięć.  

Dobrodziejstwem dofinansowania obdarowana została tylko gmina miejska Nowa Sól. 
Radny apeluje do Zarządu o możliwość renegocjonowania umowy dotyczącej dofinansowania 
zadania prowadzenia biblioteki powiatowej. 
Odpowiedzi radnemu udzielił Wicestarosta Nowosolski Robert.  

1. Komunikacja na terenie powiatu, która do tej pory funkcjonowała upadła, co 
spowodowało znaczną utratę uczniów, którzy wybierali inne szkoły poza powiatem bo 
były lepsze połączenia. Kwota 200.000 zł. ratuje na pewien czas sytuację. 
Wicestarosta ma nadzieję, że uczniowie zostaną na naszym terenie. 

2. Gmina Kożuchów, tam też są ważne rzeczy do zrobienia, zabytki do odrestaurowania. 
Zarząd ma taką koncepcję aby od 2018r. w ramach NOF połączyć komunikację całego 
powiatu nowosolskiego z aktywną rolą powiatu, przy udziale wszystkich gmin. Jeśli 
pozostałe gminy się dołożą to zadanie będzie można rozszerzyć o kolejną gminę. 
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3. Spółki wodne są to zadnia LUMiUW i tam należy szukać rozwiązań w tym zakresie, 
zostało to trochę zaniedbane, ponieważ każde założenie budżetowe zostało spełnione 
w 60% . 

4. Zabytki. Pieniądze dotyczące zabytków rozdziela się w Urzędzie Marszałkowskim, 
tam pracuje Lubuski Wojewódzki Konserwator Zabytków. W tym zakresie Zarząd 
liczy na współpracę. 

5. Melioracja. Należy to do zadań Wojewody. Jeśli zbiorą trzy gminy lub więcej w 
pewien związek , jest możliwość dofinansowania ze strony wojewody 

Wicestarosta zapewnił, że budżet ma charakter ciągłości i stałości. Zarząd ma koncepcję 
pewnego ograniczenia wydatków. Rozwiązywania takie będą przedkładane wysokiej radzie. 

Radny Józef Giemza przypomniał, że melioracje dzielą się na podstawowe i 
szczegółowe. Jeśli chodzi o melioracje szczegółowe, to dobrze, że taka kwota jest ujęta i będą 
jeszcze możliwości dofinansowania spółek wodnych bo to one robią meliorację szczegółową. 

Następnie głos zabrał członek Zarządu Powiatu Andrzej Ogrodnik, który stwierdził, 
 iż prowadzenie zadania biblioteki powiatowej jest zadaniem powiatu, czyli są dwa wyjścia: 

1. porozumienie z Miastem Nowa Sól, aby biblioteka miejska prowadziła to zadanie z 
dotacją z budżetu powiatu. 

2. prowadzenie samodzielnie biblioteki, ale czy to będzie korzystniejsze zbudowanie 
tego zadania od podstaw, (budynki, pracownicy, księgozbiór)? 

Maksymalnie budżet biblioteki wynosi 140.000 zł. więc na ten moment w końcowej fazie 
za 2 lata z budżetu powiatu trzeba będzie dołożyć 1.400.000 zł. na zadanie, które powinien 
realizować sam powiat. Nawet jeśli ta biblioteka byłaby trochę mniejsza to trzeba by wyłożyć 
ok. 800.000 zł. Więc porozumienie z miastem jest dla budżetu powiatu korzystniejsze. 

Radny Mirosław Olejniczak, odpowiedział, iż ostatecznie ta umowa rzeczywiście 
wypełnia ustawowy obowiązek prowadzenia zadania własnego powiatu. Natomiast przy 
słabym finansowaniu powiatu, nie stać powiat na taki poziom dofinansowani. Radny 
podkreślił, i ż nie mówi o likwidacji zadania ale o niższym sposobie finansowania.  

Zawarta umowa jest niekorzystna dla powiatu, ponieważ powinna zabezpieczać 
interesy każdej ze stron. 

Wobec dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję i 
poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu 15 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” uchwaliła 
budżet powiatu na rok 2015. 

Uchwała Nr V/14/2015- załącznik nr 10 
Ad.8. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowosolskiego na lata 2015-2027 przedstawiła Skarbnik Powiatu Ewa Matyla. 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Komisje nie opiniowały projektu uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję i poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Powiatu 17 głosami „za” przy 0 „wstrzymujących się” i 0 głosów „przeciw” 

podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowosolskiego na lata 2015-2027. 
 

Uchwała Nr V/15/2015– załącznik nr 11 
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Ad.9. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowosolskiego 
przedstawiła Skarbnik Powiatu Ewa Matyla. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12  
do niniejszego protokołu. 

Komisje nie opiniowały tego projektu uchwały. 
O głos poprosił radny Józef Giemza, który stwierdził. iż sprawność działania Starosty 

zależy od sprawnej administracji i zaproponował podniesienie wynagrodzenia chociaż o 
stopień inflacji. Według radnego są decyzje niepopularne ale potrzebne 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję  
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu 13 głosami „za” przy 6 „wstrzymujących się” i 0 głosów „przeciw” 
podjęła uchwałę w  sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowosolskiego. 

 
Uchwała Nr V/16/2015 – załącznik nr 13 

Ad.10. 
Przewodnicząca obrad poinformowała, iż w związku ze złożeniem rezygnacji przez 

radnego Jacka Milewskiego z pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego 
zachodzi potrzeba uzupełnienia składu Komisji, czego konsekwencją jest ten projekt uchwały. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do pracy komisji. 
Radny Jarosław Suski w imieniu radnych koalicji na członka Komisji Rewizyjnej 

zgłosił radną Sylwię Wojtasik. Radna wyraziła zgodę na pracę w komisji. 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca obrad zamknęła listę kandydatów i 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Powiatu 16 głosami „za” przy 0 „wstrzymujących się” i 0 głosów „przeciw” 

podjęła uchwałę w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Nowosolskiego. 

Uchwała Nr V/17/2015 – załącznik nr 15 
 

Ad.11. 
Przewodnicząca obrad poinformowała, iż w związku ze złożeniem rezygnacji przez 

radnego Mirosława Olejniczaka z pracy w Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej 
Rady Powiatu Nowosolskiego zachodzi potrzeba uzupełnienia składu Komisji, czego 
konsekwencją jest ten projekt uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16  
do niniejszego protokołu. 

Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do pracy komisji.  
W związku z tym, iż początkowo nie było kandydatów do pracy w składzie komisji. 

Przewodnicząca obrad zaproponowała przegłosowanie rezygnacji radnego Mirosława 
Olejniczaka.  

 
Głosowanie: 
za: 15, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 2. 

 
Po przegłosowaniu rezygnacji radnego Mirosława Olejniczaka radna Aleksandra 

Kochańska oświadczyła, iż wyraża zgodę na pracę w tej komisji. 
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Rada Powiatu 18 głosami „za” przy 0 „wstrzymujących się” i 1 głosów „przeciw” 
podjęła uchwałę w sprawie uzupełnienia składu Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy 
Społecznej Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 
Uchwała Nr V/17/2015– załącznik nr 17 

 
Ad.12. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, iż w związku ze złożeniem rezygnacji przez 
radnego Henryka Dunasa z pracy w Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Rady  
Powiatu Nowosolskiego zachodzi potrzeba uzupełnienia składu Komisji, czego konsekwencją 
jest ten projekt uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
  Radny Mirosław Olejniczak w imieniu radnych PSL jako kandydata do pracy  
w Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu zgłosił radną Teresę Kaczmarek. Radna 
Teresa Kaczmarek wyraziła zgodę na pracę w komisji. 

Rada Powiatu 18 głosami „za” przy 0 „wstrzymujących się” i 1 głosów „przeciw” 
podjęła uchwałę w sprawie uzupełnienia składu Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki  
i Sportu  Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 
Uchwała Nr V/18/2015– załącznik nr 19 

 
Ad.13. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że uprawnienie Rady Powiatu do wyboru 
dwóch przedstawicieli do Rady Społecznej Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej wynika z uchwały Nr V/42/2003 Rady Powiatu 
Nowosolskiego z dnia 25 kwietnia 2003 r. w sprawie określenia składu Rady Społecznej. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

W związku z tym poprosiła o zgłaszanie kandydatur radnych jako przedstawicieli 
Rady Powiatu w Radzie Społecznej Szpitala. 
 
Zgłoszeni kandydaci to:  
-radna Aleksandra Kochańska, 
- radna Sylwia Wojtasik, 
- radny Jarosław Pilz. 
 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Radny Pilz oświadczył, iż w związku z tym, że z sali padło pytanie czy zna się na 

pracy w radzie społecznej zoz- u, to opowiada, że ma doświadczenie w tym zakresie 
ponieważ był członkiem Rady Społecznej SPZOZ w Nowej Soli oraz jest Przewodniczącym 
Rady Społecznej Przychodni Rehabilitacyjnej w Nowej Soli 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję i poddała 
pod głosowanie kolejno kandydatury radnych. 
 
Głosowania: 
 
Radna Aleksandra Kochańska:  
za: 11, przeciw: 0 wstrzymało się : 7; 
 
Radna Sylwia Wojtasik: 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymało się : 5; 
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Radny Jarosław Pilz: 
za: 9, przeciw: 0, wstrzymało się : 0. 
 

W związku z tym, iż w przeprowadzonym głosowaniu najwięcej głosów otrzymały 
radne Aleksandra Kochańska i Sylwia Wojtasik, zostają wybrane jako przedstawiciele Rady 
Powiatu Nowosolskiego do pracy w Radzie Społecznej nowosolskiego szpitala. 

Następnie Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. 

Rada Powiatu 18 głosami „za” przy 0 „wstrzymujących się” i 1 głosów „przeciw” 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej 
Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Nowej Soli.  

Uchwała Nr V/19/2015 – załącznik nr 21 
 
Ad.14. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Nowosolskiego za 2014 r. w imieniu Starosty Nowosolskiego przedstawił Kierownik Referatu 
Zarządzanie Kryzysowe - Wiesław Piec. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 

Ad.15. 
 

1. Protokół z I sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 1 grudnia 2014 r.  

Głosowanie: 

za: 7, 
przeciw: 5, 
wstrzymało się: 4. 
 
Protokół z I sesji Rady Powiatu Nowosolskiego został przyjęty. 
 

2. Protokół z II –Nadzwyczajnej  sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 9 grudnia 2014 r. 

Głosowanie: 
 
za: 8, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się 4. 
 
Protokół z II - Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Nowosolskiego został przyjęty. 
 

3. Protokół z III – Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 16 grudnia 

2014r. 

Głosowanie: 

za: 15, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się 3. 
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Protokół z III - Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Nowosolskiego został przyjęty. 

 

4. Protokół z IV sesji Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 29 grudnia 2014 r.  

Głosowanie: 
za: 16, 
przeciw: 0, 
wstrzymało się: 2. 
 

Protokół z IV sesji Rady Powiatu Nowosolskiego został przyjęty. 

 

Ad.16. 

O głos w tym punkcie obrad poprosiła radna Aleksandra Kochańska, która 
wspominała zmarłego w grudniu 2014 r. radnego Dariusza Sachaja, zapewniła, iż będzie się 
starała godnie go zastępować w Radzie Powiatu. Poprosiła również aby Przewodniczący 
Komisji Edukacji Kultury, Turystyki i Sportu powiadamiając członków komisji o posiedzeniu 
komisji powiadamiał również radną ponieważ także chce uczestniczyć w posiedzeniach 
komisji edukacji. 
 Następny głos w kolejności zabrał radny Mirosław Olejniczak, który odniósł się do 
opublikowanego w Tygodniku Krąg artykułu pn.” Kolejna kompromitacja Radnych PSL”. 
 W ocenie radnego opisane sytuacje w tym artykule są nieprawdziwe. 
 Radnemu odpowiedział Wicestarosta Nowosolski Robert Paluch, który wskazał iż 
odwołanie od tego artykułu można składać na podstawie prawa prasowego, a poza tym 
tygodnik ten nie jest własnością Rady Powiatu Nowosolskiego tylko innej jednostki 
samorządu i tam należy skierować reklamacje. 
 
Ad.17. 

Wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 12.35 Przewodnicząca obrad zamknęła  
V sesję Rady Powiatu Nowosolskiego.  
 
 
 

        Przewodnicząca Rady Powiatu 

       /-/ Łucja Wojewódzka 

 

 

 

Sporządziła: I. Flasińska 


